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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. július 11-én 13.00 órai kezdettel megtartott 
üléséről. 
 
Jelen vannak:   Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter,  
Szimel Gábor, 
Szűcs Józsefné, 
Tóth Csabáné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
   Labant Zoltán soron következő képviselő  
    
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
              Lugosi Ervin Antalné HVB elnök, 
   Birkás Andrásné HVB tag, 
   Kerek György HVB tag 
 
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az ülés 
határozatképes, mert 7 főből 6 fő jelen van. Az ülést megnyitotta. Tóth Tamás és Tóth Csabáné 
képviselőket javasolta jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
Szavazásra tette a jegyzőkönyv hitelesítőket és az alábbi napirendet. 
Képviselőtestület 6 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket és az alábbi napirendet: 
 
Napirend: 
 

1./ Helyi Választási Bizottság képviselő mandátumának kiosztása 
Előadó: HVB elnöke 
2./ Eskütétel 
Előadó: HVB elnöke 
3./ Óvoda Alapító Okiratának módosítása 
Előadó: jegyző 
4./ Sajó-Bódva Hulladékkezelési Társulás Társulási Megállapodás módosítása 
Előadó: polgármester 
5./ Rendeletalkotás 
Előadó: jegyző 
6./ Falunappal kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 
Előadó: polgármester 
7./ Indítványok, javaslatok 
- Földvételi ajánlat 
- Jobbik Magyarországért Mozgalom Bánrévei Szervezet kérelme 
- Tájékoztató településrendezési terv módosításáról 

 
KÉPVISELŐTESTÜLET 1 PERCES NÉMA FELÁLLÁSSAL TISZTELGETT ELHUNYT RÉVAY 
ISTVÁN ALPOLGÁRMESTER EMLÉKÉRE. 
 
 
1./ napirendi pont:  Helyi Választási Bizottság képviselő mandátumának kiosztása 
 
Lugosi Ervin Antalné: Ismertette az előterjesztést, és a HVB határozatát, mely jelen jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Hozzászólás nem hangzott el. 
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2./ napirendi pont: Eskütétel  
 
Lugosi Ervin Antalné: HVB elnök az új képviselőtől kivette az esküt. Az esküokmány jelen 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Majd gratulált Labant Zoltán  képviselőnek és átadta részére a 
megbízólevelet. 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Köszöntötte Labant Zoltán képviselőt. Munkájához erőt, egészséget 
kívánt, s kérte, esküjéhez méltón Bánrévei érdekeit szem előtt tartva végezze munkáját. Azért 
dolgozzon, hogy az itt élők jól érezzék magukat. 
 
3. napirendi pont: Óvoda Alapító Okiratának módosítása 
 
Tóthné Mustos Beatrix jegyző: elmondta, hogy az óvoda Alapító Okiratának módosításáról szóló 
határozat javaslatot mindenki megkapta. A módosítás a normatíva igényléséhez és a törzskönyvi 
nyilvántartáshoz szükséges. Mivel a módosítás a 2011. szeptember 01-től lesz hatályos – az óvodai 
együttműködés felmondása miatt – már  csak a mi döntésünk kell hozzá. Ezért nem az együttes ülés 
napirendjeként szerepel e téma.  
 
Hozzászólás nem hangzott el. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette a határozati javaslatot.  
 
Képviselőtestület 7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
76/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratának módosítása 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratát 
(továbbiakban Okirat) az alábbiak szerint módosítja: 

1. Az Okirat 5. pontja az alábbiak szerint változik: 
Működési köre: Bánréve Község közigazgatási területe, de az intézmény vezetője a 
létszám felső határáig jogosult felvenni más településen élő gyermekeket is. 

2. Az Okirat 8. pontja az alábbiak szerint változik: 
Vezetőjének, kinevezési, megbízási rendje: 
Az intézmény vezetőjét nyilvános pályázat útján a közalkalmazottak jogállásáról szóló 
1992. évi XXXIII. tv. rendelkezései alapján Bánréve Község Képviselő-testülete 
határozott időre bízza meg. Az egyéb munkáltatói jogokat Bánréve Község Polgármestere 
gyakorolja. 

3. Az Okirat 11. pontjának 2. francia bekezdése hatályát veszti. 
4. Az Okirat 14. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

Tagintézményei: nincs 
5. Az Okirat 15. pontjának 2. bekezdése hatályát veszti. 
6. Az Okirat 16. pontjának 2. bekezdése hatályát veszti. 
7. Az Okirat 18. pontjának 2. bekezdése hatályát veszti. 

A képviselő-testület megbízza Polgármesterét, hogy a jelen változásokat a Magyar Államkincstár 
BAZ. Megyei Igazgatósága részére a törzskönyvi változások bejegyzése miatt küldje meg. 
Határidő: 2011. szeptember 01. 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
4. napirendi pont: Sajó-Bódva Hulladékkezelési Társulás Társulási Megállapodás módosítása 
 
Tóthné Mustos Beatrix jegyző: Elmondta, hogy a határozati javaslatokat mindenki megkapta, az a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Elmondta továbbá, hogy az összes társulásban részt vevő önkormány- 
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zatnak tárgyalnia kell erről most. 
 
Tóth Tamás Gábor: Erről tárgyalt már ez a testület?  
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy ez a társulás nem új keletű, ez a képviselőtestület 
még nem tárgyalt róla. Sajókazai témához: társulás jött létre, ehhez csatlakoztunk mi is. Kevés az, 
hogy a társulási tagok kimondják, felvettek minket. Minden érintett önkormányzatnak minősített 
többséggel el kell fogadnia a belépő önkormányzatokat. Most került sor arra, hogy Boldvát, 
Borsodszirákot és Bánrévét elfogadták. A bánrévei szeméttelep rekultivációját is szerepeltetik már a 
pályázatukban. Csak önkormányzati vagy állami területet lehet rekultiválni. Ha felvesznek tagnak 
minket, eltűnik a szeméttelepünk. Két területből áll a szeméttelep tulajdonosi szempontból: állami 
terület – kezelője az Aggteleki Nemzeti Park – a másik terület az Önkormányzat  területe már. 
Korábban az Ő területe volt, el akarta adni a területet az önkormányzatnak, csere ingatlant ajánlottak 
fel. Időközben rendeződött a dolog, így Bánréve is belefér a rekultivációba. Az uniós pályázat I. 
fordulóban nyert, és úgy néz ki, II. fordulóban is fog. Az Aggteleki Nemzeti Park egyébként egyedül 
is pályázott, és nyert is, azonban már elfogyott a pénzük. Ígéretet kaptak a minisztériumból, hogy még 
kapnak pénzt. Nem csak földfelszínen végeznek rekultivációt, hanem a föld alá is menni fognak, amíg 
találnak szennyeződést. Javasolta, hozzájárulni a  társulási megállapodás módosításához, melyet 
szavazásra tett. 
 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta a következő határozatokat: 
 
77/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy: A Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta a Társulási Megállapodás 
módosítását a helyi önkormányzatok társulásairól és együttműködéséről szóló 2009. évi CIX. tv. 22. 
§-a szerint. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
78/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Bánréve, Boldva és Borsodszirák települések csatlakozási szándéka csatlakozó tagként 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta Bárnéve, Boldva és Borsodszirák 
települések a Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás 
rekultivációs projektjéhez való csatlakozási szándékukat.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
5. napirendi pont: Rendeletalkotás 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy a rendelettervezetet mindenki megkapta, az a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Előzmény: nálunk korábban már volt ilyen rendelet. Többen kaptak 
kitüntető címet, de az előző képviselő-testület hatályon kívül helyezte a rendeletet. A tervezetből egy 
cím ki is maradt: a „Tiszteletbeli Polgár” cím. Ha nem bánrévei a kitüntetésre javasolt, és a jó hírét 
kelti településünknek, vagy segíti a település fejlődését, akkor lenne adományozható. Nem sok embert 
érinthet ez, de úgy érzi, kell lennie ilyen rendeletnek. Révay István szerinte posztumusz „Bánréve 
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Díszpolgára” címre méltó személyiség volt. Alpolgármesterként sokat tett az önkormányzatért, a 
hivatalért, a vasútért mint állomásfőnök, a természetjárókért, a templom felújításokért stb. Nem 
kötelező minden évben kiadni ezt a címet, de legyen rá lehetőség. A „Tiszteletbeli Polgár” címre már 
most lenne javaslata, ha a testület ezt a címet is megszavazza. A két Elek gyerek és Tamás Barnabás 
az árvíz védekezéskor nyújtottak segítséget településünknek. Kérte a javaslatokat. 
 
Tóth Tamás Gábor: Ő az ülés előtt kiosztott egy általa készített rendelettervezetet. Nem az internetről 
szedte le, de hasonló nagyságú település segített ebben. Egyetért azzal, hogy megtiszteltetés kell, hogy 
legyen a címzettnek. 5 oldalas a melléklettel együtt ez a tervezet, más összegek szerepelnek benne, 
mint a polgármester által kiadottban. Úgy gondolja, nincs határidőhöz kötve a dolog, érdemi vitát nem 
tudnak erről rendezni. 
 
Hajdu Gábor József: Az előterjesztést Ő teszi, nem a képviselőtestület. Ő az általa kiadott tervezetet 
szavazásra teszi. Ha bárkinek javaslata van, bemegy a hivatalba, és megbeszélik, összeállítják a 
tervezetet. Mindennek megvan a maga rendje. Szerinte az általa előterjesztett tervezet alkalmas arra, 
hogy bárkit ebben a faluban ki tudjanak tüntetni. Ki lehet egészíteni, ha nem teljesen megfelelő a 
testületnek. Tartsuk be a sorrendet. Ha később észreveszik, hogy valami nem jó, akkor módosítható. El 
tudja fogadni a testület, vagy módosító javaslata van? Hogy 3 Bánréve Községért kitüntető címet ki 
tudjon adni a képviselőtestület, az a tervezetben benne van. 
 
Tóth Tamás Gábor: Az előkészületbe a képviselőtestületet is be lehetne vonni, nem csak a jegyzőt. A 
testület is tud javaslatot tenni a rendelettervezethez. Minimál rendelet a kiadott tervezet. 
 
Hajdu Gábor József: Igen, jól gondolja, egy minimál rendelet. Ami bármikor módosítható. 
 
Tóth Csabáné: 2 javaslat van, halasszák a következő testületi ülésre a tárgyalásukat. Vállalja a Humán 
Bizottság nevében, hogy összeollózzák a kettőt. A jobb ötleteket. 
 
Elekes Péter: Ne vigyék el az anyagiak irányába ezeket a címeket. 
 
Tóth Tamás Gábor: Az Ő javaslatában a pénzösszegek jóval kevesebbek. A Díszpolgári címnél a 
polgármester és jegyző által javasolt 4x-es pénzösszeg helyett Ő kétszerest javasol, és a köztisztviselői 
illetményalappal számolva, nem a minimálbérrel. Az a jó rendelet, ami hosszú távú, nem kell évente 
változtatni. Szerinte nem csak a képviselőket, hanem a civil szerveződéseket is be kell vonni a 
javaslattételbe. Azt is szabályozni kell, mikor lehet megvonni, visszavonni a kitüntető címet. Az elvvel 
Ő is egyetért.  
 
Szimel Gábor: Ő az először kiadott anyagban nem találkozott sehol 4x-es szorzóval, csak 3x-ossal. 
Szerinte a tervezet nem tiltja, hogy civil szervezet a hivatalba ne tehessen javaslatot valaki személyére.  
Vagy esetleg valamelyik képviselő útján. Előterjeszteni úgyis a polgármester fogja.  
 
Tóth Tamás Gábor: Szélesebb alapot kell biztosítani a javaslattételre. 
 
Hajdu Gábor József: Szimel Gábor képviselővel teljes mértékben egyetért, Ő tesz javaslatot a 
képviselő-testület elé. Lehet túlszabályozni is a rendeletet, de feleslegesnek tartja. Már régen meg 
lehetett volna szavaztatni az előterjesztését a módosításokkal együtt. Felesleges volt a vita. 
 
Tóth Csabáné: A bizottságok azért vannak, hogy előkészítsenek egy-egy döntést.  
 
Hajdu Gábor József: A bizottság saját gondolataival is készíthet egy teljesen új tervezetet. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette, ki ért egyet azzal, hogy a Humán Bizottság 
készítsen egy új rendelettervezetet és terjessze a testület elé? 
 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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79/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Helyi kitüntetések adományozásáról rendeletalkotás 
 
Képviselő-testület Humán Bizottsága készítsen elő rendelettervezetet a helyi kitüntetések 
adományozásáról. 
 
Határidő: 2011. augusztusi testületi ülés 
Felelős: Humán Bizottság elnöke 
 
 
6. napirendi pont: Falunappal kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Tájékoztatásként elmondta, hogy a falunapon a huszárok előzetes 
egyeztetés alapján már 13 órakor itt szeretnének lenni. Szerinte jó, hogy 14 óra körül itt lesznek. Az 
iskola konyhán babgulyást és buktát fognak kapni. A programok is le vannak egyeztetve, megveszik a 
tombolákat is.  
Néhány céget megkeresett, 30-50 ezer Ft-tal támogatnak. Üdülési, vásárlási és ajándékutalványt is 
ajánlottak fel. Üdítőt, ásványvizet a Timata Trend 2005 Kft. A szereplő gyermekeknek is vásárolnak 
ajándékokat, ezeket kell még beszerezni. Az egyes programok között szerinte összekapcsolóként 
szólhat zene.  
 
Tóth Csabáné: Lesz a lakosságnak ingyen büfé szolgáltatás? 
 
Hajdu Gábor József: Nem lesz ingyenes.  A helyi vállalkozóknak nem lehet megtiltani, hogy 
kitelepüljenek, ha akarnak.  
 
Tóth Tamás Gábor: Rendeletet kellene alkotni területhasználati díjról. Vagy van nyugta tömb és 
beszedni területhasználati díjakat a falunapon, vagy csekket adni és fizessék be.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Megnézi minden vásárosnak érvényes-e az engedélye. Maradhatnak, cserébe 
adjanak a tombolába ajándékot.  
 
Szimel Gábor: Korábban postai készpénzátutalási megbízást adtak a vásározóknak, és soha nem 
fizették be. 
 
Hajdu Gábor József: A hivatali dolgozókat pedig nem lehet kötelezni arra, hogy hétvégén nyugta 
tömbözzenek. Ha van valakinek ötlete bármire, az még a héten szóljon.  
 
Képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Ezután a Képviselő-testület Hét és Serényfalva községek Képviselő-testületével közös üléssel folytatta 
munkáját. 
 
Képviselő-testület ismét egyedül folytatta munkáját. 
 
 
7. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a.) Földvételi ajánlat 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy a vételi ajánlat fénymásolatát mindenki megkapta. 
Szerinte a Pénzügyi Bizottságot meg kellene bízni, hozzon egységes döntést az önkormányzat 
vagyonának hasznosításáról. A jelenlegi bérlőt értesítik arról, hogy megszűnik a bérlet és januártól 
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újra meg lehet kötni az új feltételekkel. Egyébként több földterületre az önkormányzatnak egyáltalán 
nincs szüksége, azokat el is lehetne adni. Át kell nagyon gondolni ezeket, a jelenlegi bérlők egyenlőre 
ne készüljenek a következő évre.  A következő testületi ülésre össze kell állítani a javaslatot.  
 
Tóth Tamás Gábor: Ebben az ügyben igazság szerint Ő meg sem szólalhatna. A szavazásban nem fog 
részt venni, bejelenti érintettségét. Nem gondolja, hogy a Pénzügyi Bizottság ebben az ügyben jó 
döntést fog hozni, a testület döntést hozhat. A bizottság elnökeként nem vesz részt ebben, így gyenge 
döntést hoznak. A bérleményekkel egyetért.  
 
Hajdu Gábor József: Nem Ő dönti el, hogy a bizottságnak tárgyalni kell e témát. A sorrendet itt is be 
kell tartani. Egyébként Tóth Tamás mint pénzügyi bizottsági elnök csak ebben az egyetlen 
napirendben érintett, az összes többiben nem! 
 
Tóth Tamás Gábor: Ez egy vételi ajánlat, külön kell kezelni a többitől. Törvényes ez így? 
 
Hajdu Gábor József: Nem lehet külön kezelni, mert ez is önkormányzati vagyon. Mindent felül kell 
vizsgálni, erről beszélt. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Döntést kell hozni, hogy bizonyos földterületet elad, vagy sem a testület. Elő 
kell készíteni. 
 
Elekes Péter: Felesleges az önkormányzatnak az a földterület, mert sosincs lekaszálva, rendbe téve. 
Javasolja eladni, mert érkezett egy vételi ajánlat, dönteni kell a testületnek. 
 
Hajdu Gábor József: A vagyonról először bizottságnak kell tárgyalnia. Ha ráért a föld vétel évekig, 
akkor még egy hónapot tud várni. Ő a vagyon miatt nem fog börtönbe kerülni. A bérlemények között 
is lehet eladásra szánt terület, ezért vonta össze a kettőt. A vagyonkérdést rendbe kell tenni, szerződés 
legyen mindenről. A testület azt is mondhatja, hogy nem ad el egyetlen földterületet sem. De a 
bizottságnak meg kell vizsgálni és javaslatot kell tennie. Bizottsági döntés nélkül nem fog szavazni 
erről az ajánlatról sem!  
 
Elekes Péter: A föld eladásokat egyébként is törvény szabályozza. 
 
Hajdu Gábor József: Nem is kicsit, és nem jó, hogy ezek a levegőben lógnak. Minél előbb meg kell 
vizsgálni. 
 
Tóth Tamás Gábor: Mikorra tudja a hivatal kigyűjteni a földterületek adatait? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A vagyonkataszterből csütörtökre ki tudják szedni. 
 
Tóth Tamás Gábor: Csütörtökön ülésezni is tud a bizottság. Elekes Péter képviselő úrnak hány órától 
lesz jó? 
 
Elekes Péter: 16 órától jó. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal meghozta  következő határozatot: 
 
83/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Földvételi ajánlat 
 
Bánréve Község Képviselő-testülete az önkormányzati tulajdonban lévő földterületek hasznosításával 
kapcsolatban vizsgálatot rendel el arra vonatkozóan, mi kerüljön eladásra, mi bérelhető. A jelenlegi 
bérleti szerződéseket is meg kell vizsgálni. 
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Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: Pénzügyi Bizottság 
b.) Jobbik Magyarországért Mozgalom Bánrévei Szervezet kérelme 
 
Hajdu Gábor József polgármester elmondta, hogy a kérelem fénymásolatát mindenki megkapta. Kérte 
a döntést. 
 
Szimel Gábor: Kellene nekik az épület is?  
 
Tóth Tamás Gábor: Nekik csak a WC használat miatt kellene az épület. 
 
Hajdu Gábor József: A sportpályát kérik csak, az épületről nincs szó. Egyébként nincs az épületben se 
víz, se villany. 
 
Szimel Gábor: Javasolja ingyen biztosítani részükre a pályát. 
 
Tóth Tamás Gábor: Úgy tudja, nem sok pénzük van, ingyen javasolja Ő is. 
 
Elekes Péter: Legalább egy kicsit rendbe teszik előtte a pályát.  
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 6 igen 1 
tartózkodás szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
 
84/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Jobbik Magyarországért Mozgalom Bánrévei Szervezet kérelme 
 
Képviselő-testület a Jobbik Magyarországért Mozgalom Bánrévei Szervezete 2011. augusztus 20-i 
rendezvényéhez a sportpálya használatát ingyen engedélyezi. 
 
Határidő: 2011. augusztus 20. 
Felelős: polgármester 
 
 
c.) Tájékoztató a településrendezési terv módosításáról 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy elkészítik a terv módosítását, de nem annyit kell 
módosítani, mint gondolta a testület. Senkinek nincs rá pénze a módosításokra, a törvényi változások 
pedig szükségessé teszik. Van 3 eladni való terület is, át kell nézni. Területekkel kapcsolatban: utcai 
árusításokat nem fogja engedélyezni a hivatal. Több helyen ki kellett javíttatni az aszfaltot, mert a 
kamionok összetörték. 
 
Tóth Tamás Gábor: Van telepengedélye erre az illetőnek? Fizessen adót, úgy mint más vállalkozó a 
településen.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: A telepengedélyezési eljárás Ózdhoz tartozik.  
 
Hajdu Gábor József: Állítólag senkit nem zavar az utcai árusítás, de mindig  van a településen egy-két 
ember, akinek nem tetszik valami. Például kisállat krematóriumot biztos nem fog engedélyezni a 
hivatal a területen.  
 
Tóth Tamás Gábor: Bármit is akar csinálni majd a vállalkozó, egyes emberek meg fogják támadni.  
 
Képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette. 
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d.) Veszélyes hulladék ügye 
  
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy 2011. július 18-án (hétfőn) lesz ajánlat bontás pala 
ügyben. A bizottság megvan, de Ő szeretné, ha minden képviselő jelen lenne.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: A döntést majd úgyis a képviselőtestület hozza meg, a pontozásban egy 
személy vesz részt.  
 
Tóth Tamás Gábor: Van szabályzat, az alapján kell eljárni. 
 
Hajdu Gábor József: Ő ragaszkodik hozzá, illetve szeretné, ha minden képviselő jelen lenne. Meghívót 
fog kapni mindenki hétfőn 9 órára. Elekes Péternek mindenképpen ott kell lennie, hiszen Ő pontoz. És 
a bizottság tagjainak is ott kell lennie.  
 
Elekes Péter: Révay István is tagja volt a bizottságnak. Helyette lesz valaki? 
 
Hajdu Gábor József: Javasolja helyette Labant Zoltánt. Azért nem lett nyílt a pályázati kiírás, hogy ne 
legyen belőle a későbbiekben gond. De ebben Jancsurák Sándor nagyon benne van, tudja mit kell 
tenni.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Még egyetlen benyújtott pályázat nincs, csak érdeklődés. Bízik benne, már 
pénteken lesz, vagy hétfőn. 
 
Képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
 
e.) Birtokháborítási ügy 
 
Tóth Csabáné képviselő: Kérdezte, van-e már döntés a birtokháborítási ügyben? Ebben az eljáró szerv 
a putnoki hivatal volt. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ebben az ügyben Ő a kizárását kérte, ezért járt el a putnoki hivatal. Hivatalos 
egyeztetés volt a MÁV-val és a földhivatali bejegyzéseket is Ők egyeztették. Haladéktalanul el kell 
hordani – vagy a betakarítást követően – a területről a földet. Ez a döntés született az ügyben az 
önkormányzat ellen. 
 
Hajdu Gábor József: 80 %-ban MÁV területre lett rakva a föld, 20 %-ban érint magánterületet. A 
búzát most nem szabad összejárkálni, mert akkor még nagyobb lesz a kár. Úgy gondolja, hogy az 
érintett részen egy 10 m-es sávot ki fog sajátíttatni. Ha még egyszer védekezésre kerül sor, kell az a 
terület. Ha nem lenne kiásva az árok, akkor Bánrévét nagyobb eső alkalmával elmosná a talaj- és a 
belvíz.  
 
Tóth Tamás Gábor: Erről a döntésről a képviselőtestületet is értesíteni kellett volna. 
 
Hajdu Gábor József: Megegyezés történt, ezért nem történt tájékoztatás.  
 
Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
 
f.) Pálya feletti terület bérleti díja 
 
Elekes Péter képviselő: Kérdezte, az érintett vállalkozó az évi 30 ezer Ft bérleti díjat megfizette-e 
2009. évtől? Mert erről született képviselő-testületi határozat, csak éppen nincs róla tájékoztatás.  
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Tóthné Mustos Beatrix: Az a határozat úgy született meg,  hogy akkor lép életbe, ha nyer a vállalkozó 
a pályázaton. A vállalkozó nyert a közelmúltban, és be is fizette a bérleti díjat.  
 
Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
  
 
Több indítvány, javaslat nem hangzott el, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

     Tóth Tamás Gábor                                                     Tóth Csabáné 
             képviselő                   képviselő 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének, Serényfalva Község Képviselő-testületének 
és Hét Község Képviselő-testületének 2011. július 11-én 14.00 órai kezdettel megtartott 
üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter képviselő,  
Labant Zoltán képviselő, 
Szimel Gábor képviselő, 
Szűcs Józsefné képviselő, 
Tóth Csabáné képviselő. 
Tóth Tamás Gábor képviselő 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 

 Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
 Bán János ÁMK igazgató, 
 Kovács Lajosné iskolaigazgató – Serényfalva. 

   
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő képviselő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth Tamás Gábor és Tóth Csabáné képviselőket javasolta. 
Elmondta, hogy Sajópüspöki Község Képviselő-testülete e-mail-ban értesítést küldött, 
szerdán üléseznek és akkor megtárgyalják a napirendi pontokat. 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
 
Jelen vannak: Serényfalva Község Képviselő-testülete: 
 
   Szerna Csaba polgármester, 

Bárdos Pál képviselő, 
Gyurkó Zsuzsanna képviselő, 
Horváth László képviselő, 
Tímár László képviselő. 

 
Szerna Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Serényfalva 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, a 7 fő képviselőből 5 fő jelen 
van.  
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta az 
alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselő-testülete: 
 
   Bende György polgármester, 

Kucserákné Szeles Mónika képviselő, 
Nazareczki Istvánné képviselő, 
Pál Jánosné képviselő. 
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Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert az 5 képviselőből, 4 fő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kucserákné Szeles Mónika és Nazareczki Istvánné Képviselő 
Asszonyokat javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
 
Napirend: 

 
1./ Beszámoló az ÁMK munkájáról 
Előadó: ÁMK igazgató 
 
2./ ÁMK pedagógiai program módosítása 
Előadó: ÁMK igazgató  
   
3./ Tájékoztató a Kodály Zoltán Művészeti Iskola tevékenységéről 
Előadó: polgármester 
 
Indítványok, javaslatok 
 
4./ Beszámoló a Napköziotthonos Óvoda munkájáról 
Előadó: óvodavezető 
 

1./ napirendi pont: Beszámoló az ÁMK munkájáról 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy az anyag mindenki számára kiküldésre 
került. Az ÁMK igazgatója komoly előterjesztést készített. Kérdezte, van-e kiegészíteni 
valója?  
 
Bán János: Nem kívánja kiegészíteni beszámolóját, de a kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Tóth Csabáné: A Humán Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a beszámolót. 
 
Hajdu Gábor József szavazásra tette fel a beszámolót. Bánréve Község Képviselő-testülete 7 
igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
80/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Beszámoló az ÁMK munkájáról 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ÁMK munkájáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Szerna Csaba, Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette a beszámolót. Serényfalva 
Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
48/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Beszámoló az ÁMK munkájáról 
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ÁMK munkájáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Bende György, Hét Község Polgármestere szavazásra tette a beszámolót. Hét Község 
Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
52/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Beszámoló az ÁMK munkájáról 
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ÁMK munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
2./ napirendi pont: ÁMK Pedagógiai Program módosítása 
 
Hajdu Gábor József: Elmondta, hogy az előterjesztés mindenki számára kiküldésre került. 
 
Bán János: Olyan változások ezek, melyek lehetővé teszik, hogy ne folytassák a nem 
szakrendszerű oktatást. 6. osztályban még egy évig folytatják, változnak az óraszámok is. 
Serényfalva a szakköri szintről kikerül a kötelezők közé. A tanórán kívüliek a megadottak 
szerint változnak.  
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Hajdu Gábor József Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
81/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  ÁMK  Pedagógiai Program módosítása 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az ÁMK Pedagógiai Programjának 
módosítását az  előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
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Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: ÁMK igazgató 
 
 
Szerna Csaba, Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Serényfalva Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
 
 
49/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  ÁMK Pedagógiai Program módosítása 
 
Serényfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az ÁMK Pedagógiai Programjának  
módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: ÁMK igazgató 
 
 
Bende György, Hét Község Polgármestere szavazásra tette az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Hét Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 
53/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  ÁMK  Pedagógiai Program módosítása 
 
Hét Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az ÁMK Pedagógiai Programjának 
módosítását az előterjesztés szerinti formában elfogadja. 
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: ÁMK igazgató 
 
3. napirendi pont: Tájékoztató a Kodály Zoltán Művészeti Iskola tevékenységéről 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy az iskola nem küldte meg tájékoztatóját. 
 
Tóth Csabáné: Működik a zeneiskola. Míg helyből voltak a tanárok, addig minden másként 
működött. Ettől függetlenül folyik az oktatás. 
 
Bán János: Jó velük a kapcsolat, a gyerekekhez rendszeresen kijárnak. Ritkán fordult elő, 
hogy nem jött a tanár, de akkor is ide szóltak telefonon. A gyerekek levizsgáztak, szeretnek 
járni az órákra. Amit tanulnak, műsorok alkalmával előadják.  
 
Képviselő-testületek a tájékoztatást tudomásul vették. 
 
Indítvány, javaslat nem hangzott el, Serényfalva Község Képviselő-testülete és Hét Község 
Képviselő-testülete az ülésről távozott.  
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4./ napirendi pont: Beszámoló a Napköziotthonos Óvoda munkájáról 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy a beszámoló mindenki részére ki lett adva. 
Kérte a testületek döntését. 
 
Tóth Csabáné: A Humán Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a beszámolót. 
 
Elekes Péter: Javasolta  képviselőtestületnek, nézzék meg a hiányosságokat az óvoda udvarán 
és szüntettessék meg. 
 
Hajdu Gábor József: Óvoda vezetőjének kötelező garanciális bejárást tartania és a 
kivitelezőnek jeleznie a hiányosságokat. 
 
Ujváryné Szabó Erika: Megtörtént a bejárás, nyár folyamán megfogják szüntetni a 
hiányosságokat. 
 
Elekes Péter: Kiálló betonok vannak az udvaron, ezek balesetveszélyesek. 
 
Hajdu Gábor József: Az óvodás szülők sok társadalmi munkát végeznek. Füvet nyírnak, 
rendezik a területet stb. Kiemelten Szimel Gábor és Oravecz László. Nagy köszönet nekik 
érte.  
 
Ujváryné Szabó Erika: A nyár folyamán egyébként ha a képviselő-testület bejárást kíván 
tenni, nagyon szívesen rendelkezésükre áll. 
 
Hajdu Gábor József Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel az előterjesztést és az 
elhangzottakat. Bánréve Község Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
82/2011.(VII.11.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Beszámoló a Napköziotthonos Óvoda munkájáról 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda munkájáról 
szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Ezután Bánréve Község Képviselő-testülete folytatta a rendes ülését. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
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Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

Tóth Tamás Gábor              Tóth Csabáné 
      képviselő                     képviselő 
 
 
Serényfalva Község részéről: 
 
 
 
  Szerna Csaba       
  polgármester           
   
      
                   
Hét Község részéről: 
 
 
 
 
Bende György         
 polgármester              
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
Nazareczki Istvánné                  Kucserákné Szeles Mónika 
        képviselő                                        képviselő 
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